
Ejerforeningen 
’’Vinkelager 19-29’’ 
2720 Vanløse 
 

Referat 

 
Bestyrelsesmøde Mandag d. 05-02-2018 kl. 19:00 i hos Jørgen Svendsen. 
Til stede, bestyrelsen: Jørgen Svendsen, Morten Rostgaard, Susanne Toft og Jørgen Thastrup. 
Til stede, suppleanter:  
Afbud: Lisa A. Jensen, Kasper S. Gasbjerg, Morten Jensen 
 
Agenda: 

·   Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
·   Status på igangværende projekter 
·   Beslutning vedrørende budget 2018 
·   Indkomne forslag fra beboerne og haveudvalg 
·   Diverse 

 
Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
Referatet blev godkendt. 
 
Morten har ikke modtaget tilbud på afskærmning af lys på nordfacaden, men forsøger alternativ løsning. Udestår, og 
Morten forsøger med den alternative løsning via arbejdet. I forbindelse med næste havedag kan det overvejes at 
demontere lamperne, og eventuelt male dem. 
 
Status på igangværende projekter 
Nye indgangsdøre 
Afsluttet. 
 
Nyt containerskur 
Afsluttet. 
 
Taget er blevet ramt af en kraftig nytårsraket (22.1.2018) som har lavet hul i taget. Udbedres når vejret bliver 
bedre. 
 
Nyt containerrum opgange 
Der udestår spartling og maling, hvilket først gøres til foråret. 
 
Beslutning vedrørende budget 2018 
Budgettet blev gennemgået, og Jørgen S. opdaterer budgettet. 
 
Fremtidige opgaver i prioriteret rækkefølge: 
 

1. Maling af kældergulve 
2. Maling af trappeopgange 
3. Nye trappetæpper 

 
Der er steder på brandvejen hvor vand stadig samler sig og det skal rettes op. 
 
Input til budget senest uge 8, og indkaldelse til generalforsamling med budget sendes ud i uge 9. 
 
Indkomne forslag fra beboere og haveudvalg 
Ingen. 
 
Diverse 
Morten indhenter tilbud på rensning af ventilationsudsugning. Udestår. 
 
Morten indkøber nye gummiringe til låger i affaldsskakte. Udestår. 
 
Varmvandsbeholderen blev senest renset den 18.5.2016 og det anbefales gjort hvert andet år, dvs. i 2018. 
 



Jørgen S foreslog at der etableres et ekstra TV beslag ved endevæggen så TVet kan anvendes ved f.eks. 
generalforsamlinger. Udestår. Jørgen S kontakter Morten J. 
 
Morten J foreslår at der ryddes op i det låste rum i bordtennisrummet. Udestår. 
 
Hæk plantet af Michael ved cykelparkering gæster. Det ene havebord flyttes ned ved den nye hæk for atr markere at 
cykler ikke må parkeres her. 
 
Bordtennisbordet flyttes ud i rummet, men i sammeklappet tilstand. Susanne skriver ud på Facebook. 
 
Trin mangler at blive udført ved indgang til bordtennisrum. Materialer er indkøbt. Susanne spørger Michael om det er 
noget han vil påtage sig. 
 
Det blev besluttet at byde på vippen som Michael har sendt til Susanne. 
 
Ny juletræsbelysning indkøbes, og en løsning der går helt til top og hvorledes den mest praktisk kan monteres 
undersøges. 
 
Saltning udføres kun efter behov, og Susanne tager fat i Michael. 
 
Næste møde 
Generalforsamlingen blev fastlagt til tirsdag den 20. marts 2018.    
 
Referent: 
Jørgen Thastrup 

 


